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Interpelacja

Zwracam sig z prodb4 o zainstalowanie dw6ch prog6w zwalniaj4cych na ulicy Kaszubskiej,
gdyZ mieszkaricy zglaszajq szereg niebezpiecznych sytuacji do j akich dochodzi na tej2e ulicy m. in.
poplzez zzparkowane wzdhD drogi pojazdy.

Wprowadzenie takiego rozwiqzania spowoduje, 2e kierowcy stan4 sig ostroini i bgd4
zachowywa6 si9 bardziej racjonalnie, a dla poruszajqcych sig w tym rejonie pieszych zostanie
zapewnione bezpieczenstwo.

Proszg o po4t1.wne rozpatrzenie sprawy.


